



## 西雅圖台語基督教會

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH  
333 NE 76TH ST, SEATTLE, WA 98115  
EMAIL: [info@seattlefcc.org](mailto:info@seattlefcc.org) | 206-522-8084  
<http://www.seattlefcc.org>

### 2023 教會主題「認識耶穌、跟隨耶穌」

耶穌說：「我就是道路、真理、生命；若不藉著我，沒有人能到父那裡去」(約 14:6)

2023年 6月 4日

10:30am

主日證道：“耶穌的門徒 (2)”

(約翰 1:35-51)

王小谷牧師

實體禮拜或在線 Youtube

<https://www.youtube.com/user/SeattleFCC>

### 事工報告

- ❖ 感謝王小谷牧師本主日的證道。下週日 董俊蘭牧師 證道。
- ❖ 耶穌說：「你去....，將主為你所做的是何等大的事，是怎樣憐憫你，都告訴他們。」(馬可福音5:19)。親愛的弟兄姊妹們，主在你們的生命中為你們做了什麼？你想分享見證他的善良和憐憫，見證他改變生命的力量？如果願意，請與王牧師聯絡，他會安排你在一個星期天分享你的見證。
- ❖ **聘牧事工**：根據目前教會事工對家庭事工和社青事工方面的需求，執事會決定將聘牧資格範圍放寬，如果神帶來我們祂所預備的僕人，我們也會接受傳道。請大家為教會聘牧事工代求。
- ❖ 服事組需要2到4位同工在主日午餐前後幫忙，包括餐前的盛菜、準備餐具；餐後洗餐具、擦桌子、到垃圾等事項。登記服事表在接待桌上。聯絡負責人朱蕙姐或美珍姐。
- ❖ ECC 兒童主日學老師培訓 (視訊)：講員：江秀圈博士 時間：6/10 (週六) 6:00PM-9:00PM。歡迎兒童主日學老師和助教及有興趣參與兒童事工的弟兄姊妹。Meeng ID: 850 6126 8963, Passcode: 740663
- ❖ 教會週二 禱告會。歡迎大家參加！ 7:30pm 線上禱告會：  
Zoom ID: **841 3149 8994** ; Passcode: **333 333**

## SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH

Interim Pastor: Pastor Michael Wong / 代理牧師：王小谷牧師  
Contact: (425)891-0010 | email: [mwong911@msn.com](mailto:mwong911@msn.com)  
<https://seattleformosanchristian.church>

### 2023 Church Theme:

#### “Knowing Jesus, Following Jesus”

Jesus answered, “I am the way and the truth and the life. No one comes to the Father except through me. (John 14:6)

June 4, 2023

10:30am

Sermon: “Jesus’ Disciples (2)”

(John 1:35-51)

Pastor Michael Wong

In-person or online via Youtube

<https://www.youtube.com/user/SeattleFCC>

English Audio: <https://vdo.ninja/?view=SFCCTranslateMain&bitrate=1200>

### Ministry Announcement

- ❖ We thank Pastor Michael Wong for sharing God’s Word with us today. Pastor Chun-lan Tung will be the speaker next Sunday.
- ❖ In Mark 5:19, Jesus said: “Go .. and tell them how much the Lord has done for you, and how he has had mercy on you.” Dear brothers & sisters, what has the Lord done for you in your life? Would you like to share a testimony of his goodness & mercy, of his life-changing power? If so, please see Pastor Wong and he will make arrangements for you to share your testimony on a Sunday.
- ❖ **Lunch Help Needed** – signup sheet can be found on the reception desk. Please Contact Willa or Mei-Chen for more information.
- ❖ **Pastoral Search**: To meet our present needs for family & young adult ministries, Deacon Board has decided to relax the qualifications for the new pastor. We will accept a minister if we are certain he is the one prepared by God for us. Please continue to pray for the pastoral search.
- ❖ **Adult Sunday English Bible Study**: In-person 2nd & 4th Sundays at 2:00 pm after lunch at church. Led by Pastor Michael Wong, studying the book of Genesis. All are welcome.

**小組團契與關懷：**

- ❖ 守望問安: 週二 3:00pm : Zoom: **870 3562 7787** Passcode: **112233**
  - ❖ 請繼續為各位身體軟弱兄姊代禱: 敏慈姐, 竹芬姐, 劉師母 (左肩及腿腳復健), 劉牧師 (血壓, 腰痛), 榮泰兄 (knees), 謝伯伯 (eyes), 林文鬱, 榮勝兄, 郭媽媽, 智美姐 (腳痛-類風濕關節炎), 碧蓮姐的先生張教授 (心臟問題), 雅琪 (雅玲姐的妹妹, 顱內出血), 朱筱蕾 (翠霞師母姪女, 6/5-6/8間腦瘤手術), 求神憐憫和醫治, 早日恢復健康!
  - ❖ 事工支持: (欲了解更多, 請洽宣教執事 Brian 兄或明莉姐)
    1. 支持 Bethany 在華大的學生事工, 請點擊“[支持 Bethany](https://give.cru.org/0902090)” (https://give.cru.org/0902090), 或 支票寄到: Cru, PO Box 628222, Orlando, FL 32862-8222; 註明 support Bethany Patton.
    2. 支持劉曉亭牧師所在的聖地雅哥台灣基督教會宣教中心, 為阿根廷長老教會事工募款. 奉獻到聖地雅哥台灣基督教會宣教中心, 抬頭: TLC; 註明: 阿根廷事工; 地址: 835 Eldorado Dr, Escondido CA 92025
  - ❖ 奉獻: 奉獻乃是敬拜的一部份。您可以用以下幾種方式奉獻:
    - 可將奉獻投入位於禮拜堂兩邊入口處的奉獻箱或支票奉獻郵寄教會
    - 在線奉獻 online offering: [seattlefcc.org/support](http://seattlefcc.org/support)
      - 1) Zelle: [finance@seattlefcc.org](mailto:finance@seattlefcc.org)
      - 2) [Credit Card/ Debit / eCheck](#)
- 第五週奉獻歸修建基金

**2023 團契小組同工事工分配 / 2023 Fellowship and Small Group PIC**

團契／小組名稱 - 負責同工 - Fellowship / Small Group - PIC	聚會時間地點 Meeting Time
守望問安 Taiwanese Fellowship - Julia Berg 郭竹芬姐妹	週二下午 Tue. 3:00; Zoom <b>870 3562 7787</b> Pass: <b>112233</b>
西雅圖小組 - Julia Berg 郭竹芬姐妹	每星期四 Thur. 晚上 6:30; LINE
心平安小組 - Ren-Chieh 連仁杰弟兄	每1、3週六 Sat. 2:00PM; Google
扎根小組 - EJ 楊一傑姐妹	每週二 Tue. 10:00AM; Zoom
追光客 - Tai & Yaling 泰昌兄, 雅玲姐	每隔週六 Sat 5:30 PM

- ❖ **Tuesday online church prayer meeting at 7:30pm:** All are welcome! **Zoom ID: 841 3149 8994 ; Passcode: 333 333.**
  - ❖ Please pray for our Lord's special care and healing for the sick ones and our elderly brothers and sisters and families.
  - ❖ External ministry support: (For more details, pls see deacons Brian or Pamela)
    1. For Bethany Patton's international student ministry at UW, please donate online at <https://give.cru.org/0902090>, or send a check to: Cru, PO Box 628222, Orlando, FL 32862-8222; memo: Bethany Patton, #0902090.
    2. Pastor Liu of San Diego Taiwanese Church has shared with us previously the outreach work being done by the Chinese church in Santiago, Argentina. If you'd like to be a partner in the mission work in Argentina, please send a check payable to TLC, memo: "Argentinian mission", and mail to 835 Eldorado Dr, Escondido CA 92025.
  - ❖ **Offering:** Offering is a part of our worship to God. You can make your offering in several ways:
    - In-person: drop it into the church's offering box.
    - Mail your check to church
    - Using online offering: [seattlefcc.org/support](http://seattlefcc.org/support)
      - 1) Zelle: [finance@seattlefcc.org](mailto:finance@seattlefcc.org)
      - 2) [Credit Card/ Debit / eCheck](#)
- (5<sup>th</sup> Week's offering is for the Building Fund.)

禮拜人數 Sunday Attendance				奉獻 Offering/week	
主日 Sunday	實體 in-person	兒童+老師 children	在線 online	日期 Date	一般 General
<b>04/30</b>	57	na	9	4/30 - 5/6	\$1420 (bldg)
<b>05/07</b>	57	9	13	5/7-5/13	\$1740
<b>05/14</b>	72	7	8	5/14-5/20	\$2155.73
<b>05/21</b>	61	10	5	5/21-5/27	\$900.00
<b>05/28</b>	72	4	10	05/28-06/03	\$3765

2023 執事事工分配 /

2023 Deacon Board and Committees Assignments

事工 <i>Ministry</i>	執事 Deacons
主席 Chairperson/秘書 Secretary	溫明豐 Tim Wen / 朱蕙 Willa Zhu
財務 Treasurer / 會計 Accountant	曾文弘 WH Tseng / 朱蕙 Willa Zhu
崇拜 Worship / 音控技術 AV Tech	張明莉 Pamela Huang / 宋健宇 Brian Sung / 許雅穎 Alvin Hui
團契小組 Fellowship / 關懷 Caring	溫明豐 Tim Wen / 王小谷牧師 Pastor Michael
慈善 Charity	曾文弘 WH Tseng / 溫明豐 Tim Wen
教育 Education	王小谷牧師 Pastor Michael/ 朱蕙 Willa Zhu
服事 Serving	朱蕙 Willa Zhu / 許雅穎 Alvin Hui
宣教 & 外展 / Mission & Outreach	宋健宇 Brian Sung / 張明莉 Pamela Huang
修繕 Building/Facility/IT	許雅穎 Alvin Hui / 溫明豐 Tim Wen